
---------- Forwarded message ---------- 
From: Inge Holm <ingehedeholm@gmail.com> 
To: "lovskovvad2016@gmail.com" <lovskovvad2016@gmail.com> 
Cc:  
Bcc:  
Date: Fri, 25 Jan 2019 14:57:40 +0100 
Subject: Generalforsamling 2019 

Til bestyrelsen.  

 

Vedr forslag tilmed de 2 nye stiforbindelser har jeg en bemærkning og et andet ønske ifm stierne.  

 

Forslaget på at der skal etableres en ny flis sti mellem Urfuglevej og Bekkasinvej. 

 Jeg mener det  er unødvendigt med en mere forbindelse fra den ene vej til den anden, idet vi i forvejen har 

2 forbindelser mellem de 2 veje - en flis sting en broforbindelse, det er alt rigeligt.  

 

Ønske kunne være at man omprioriterede den forbindelse til  at lave en cykelvej fra musvågevej ned til 

Gyllegård. Idag er der kun store traktorspor , hvilket gør det vanskeligt at cykle . Det er en nemmere vej at 

komme til stranden på hvis man kunne cykle, og det minimere dernæst afstanden på Hirtshalsvejen til 

cykelsti ved Skagensvej eller Mågevej . Vores børnebørn tør ikke cykle på  Hirtshalsvejen . 

 

Vi kommer 2 personer fra Urfuglevej 16 til generalforsamlingen.  

Mvh  
 
 

mailto:ingehedeholm@gmail.com
mailto:lovskovvad2016@gmail.com
mailto:lovskovvad2016@gmail.com

